

سياسة الخصوصية لتطبيق تبادل (Tbadel)

آخر تحديث: 15/03/2025

تلتزم شركة (نيوموكس للبرمجة والابتكار الرقمي السجل التجاري رقم 182684-1) بحماية خصوصيتك وضمان أمان بياناتك عند استخدامك لتطبيق تبادل (Tbadel). توضح هذه السياسة كيفية جمع البيانات واستخدامها ومشاركتها عند استخدامك للتطبيق.

1- البيانات التي نجمعها

1.1 المعلومات التي نقدمها لنا

- عند إنشاء حساب، نقوم بجمع معلومات مثل الاسم، البريد الإلكتروني، رقم الهاتف، والموقع الجغرافي (إذا وافقت على ذلك)
- المحتوى الذي تنشره داخل التطبيق مثل الصور، الأوصاف، والرسائل بين المستخدمين.

1.2 المعلومات التي يتم جمعها تلقائيًا

- بيانات الجهاز مثل نوع الجهاز، نظام التشغيل، وإعدادات اللغة.
- بيانات الاستخدام مثل الصفحات التي تزورها داخل التطبيق، ومدة استخدامك للتطبيق.
- عنوان IP والموقع الجغرافي (إذا وافقت على مشاركة الموقع)

2- كيفية استخدام البيانات

نستخدم بياناتك للأغراض التالية:

- تقديم وتحسين خدمات التطبيق.
- تسهيل عمليات تبادل السلع والخدمات بين المستخدمين.
- إرسال الإشعارات والتحديثات المتعلقة بالخدمات.
- تحسين الأمان واكتشاف الأنشطة غير المشروعة أو الاحتيالية.

- تحليل سلوك المستخدم لتقديم تجربة أفضل.

3- مشاركة البيانات

نحن لا نبيع بياناتك الشخصية، ولكن قد نشاركها في الحالات التالية:

- مع المستخدمين الآخرين: عند إجراء تبادل، قد يتم مشاركة بعض معلوماتك مع الطرف الآخر مثل الاسم وصورة الملف الشخصي.
- مع مقدمي الخدمات: نشارك بعض البيانات مع أطراف ثالثة تقدم لنا خدمات تقنية، مثل استضافة البيانات وتحليل الاستخدام.
- للامتثال للقانون: قد نكشف عن بيانات المستخدم إذا طُلب منا ذلك بموجب القانون أو بناءً على طلب الجهات القانونية.

4- ملفات تعريف الارتباط (Cookies) والتقنيات المشابهة

قد يستخدم التطبيق ملفات تعريف الارتباط وتقنيات تتبع أخرى لتحسين تجربة المستخدم وتحليل الاستخدام. يمكنك التحكم في إعدادات ملفات تعريف الارتباط من خلال إعدادات جهازك أو المتصفح.

5- أمان البيانات

نتخذ تدابير أمان مناسبة لحماية بياناتك من الوصول غير المصرح به أو التغيير أو الكشف أو التدمير. ومع ذلك، لا يوجد نظام أمني محكم بنسبة 100٪، لذا ننصح بالحفاظ على سرية بيانات تسجيل الدخول الخاصة بك.

6- حقوق المستخدمين

يحق لك:

- الوصول إلى بياناتك الشخصية وتصحيحها أو حذفها.
- تقييد معالجة بياناتك أو الاعتراض عليها في بعض الحالات.

- سحب موافقتك على مشاركة الموقع أو تلقي الإشعارات في أي وقت من خلال إعدادات التطبيق.

7- الاحتفاظ بالبيانات

نحتفظ ببياناتك طالما كان حسابك نشطاً أو عند الحاجة لتقديم الخدمات إليك. عند حذف الحساب، قد نحتفظ ببعض المعلومات وفقاً للمتطلبات القانونية.

8- التعديلات على سياسة الخصوصية

قد نقوم بتحديث سياسة الخصوصية هذه من وقت لآخر، وسيتم إشعار المستخدمين بأي تغييرات جوهرية.

9- الاتصال بنا

إذا كان لديك أي استفسارات حول سياسة الخصوصية، يمكنك التواصل معنا عبر:

- البريد الإلكتروني info@newmux.com

باستخدامك لتطبيق تبادل (Tbadel)، فإنك توافق على سياسة الخصوصية هذه.

Privacy Policy for Tbadel Application

Last Updated: 15/03/2025

NewMux Software Development & Digital Innovation (Commercial Registration No. 182684-1) is committed to protecting your privacy and ensuring the security of your data when using the Tbadel application. This policy explains how we collect, use, and share your data when you use the application.

1. Data We Collect

1.1 Information You Provide to Us

- When creating an account, we collect information such as your name, email, phone number, and geographic location (if you consent).
- Content you post within the application, such as images, descriptions, and messages exchanged between users.

1.2 Information Collected Automatically

- Device data, such as device type, operating system, and language settings.
- Usage data, such as the pages you visit within the application and the duration of your usage.
- IP address and geographic location (if you consent to sharing your location).

2. How We Use Your Data

We use your data for the following purposes:

- Providing and improving the application's services.
- Facilitating the exchange of goods and services between users.
- Sending notifications and updates related to the services.
- Enhancing security and detecting illegal or fraudulent activities.
- Analyzing user behavior to offer a better experience.

3. Data Sharing

We do not sell your personal data, but we may share it in the following cases:

- **With other users:** When conducting an exchange, some of your information, such as your name and profile picture, may be shared with the other party.
- **With service providers:** We share some data with third parties that provide us with technical services, such as data hosting and usage analytics.
- **For legal compliance:** We may disclose user data if required by law or upon request from legal authorities.

4. Cookies and Similar Technologies

The application may use cookies and other tracking technologies to enhance the user experience and analyze usage. You can control cookie settings through your device or browser settings.

5. Data Security

We implement appropriate security measures to protect your data from unauthorized access, alteration, disclosure, or destruction. However, no security system is 100% secure, so we recommend keeping your login credentials confidential.

6. User Rights

You have the right to:

- Access, correct, or delete your personal data.
- Restrict or object to the processing of your data in certain cases.
- Withdraw your consent to share location data or receive notifications at any time through the application settings.

7. Data Retention

We retain your data as long as your account is active or as needed to provide services to you. Upon account deletion, some information may be retained as required by legal regulations.

8. Changes to the Privacy Policy

We may update this privacy policy from time to time, and users will be notified of any significant changes.

9. Contact Us

If you have any inquiries about the privacy policy, you can contact us at:

- **Email:** info@newmux.com

By using the Tbadel application, you agree to this privacy policy.

الشروط والأحكام لتطبيق تبادل (Tbadel)

آخر تحديث: 15/03/2025

يرجى قراءة هذه الشروط والأحكام بعناية قبل استخدام تطبيق تبادل (Tbadel). باستخدامك للتطبيق، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام. إذا كنت لا توافق على أي جزء منها، يرجى عدم استخدام التطبيق.

1- التعريفات

- "Tbadel": يشير إلى التطبيق المملوك والمدار من قبل شركة (نيوموكس للبرمجة والابتكار الرقمي) المسجل التجاري رقم 1-182684
- "المستخدم": أي شخص يقوم باستخدام التطبيق.
- "الخدمة": تعني الخدمات المقدمة من خلال التطبيق، والتي تشمل تبادل السلع والخدمات بين المستخدمين.
- "المحتوى": أي معلومات، صور، نصوص، أو مواد أخرى يتم نشرها على التطبيق.

2- شروط الاستخدام

- يجب أن يكون المستخدم قد بلغ 18 عامًا أو أكثر لاستخدام التطبيق.
- يلتزم المستخدم بعدم نشر محتوى غير قانوني أو مسيء أو ينتهك حقوق الآخرين.
- يحتفظ التطبيق بالحق في إزالة أي محتوى يخالف هذه الشروط دون إشعار مسبق.
- لا يُسمح باستخدام التطبيق لأي أنشطة احتيالية أو غير مشروعة.

3- إنشاء الحساب

- يتعين على المستخدم تقديم معلومات دقيقة ومحدثة عند إنشاء الحساب.
- يتحمل المستخدم المسؤولية الكاملة عن سرية حسابه وكلمة المرور الخاصة به.
- يحتفظ التطبيق بالحق في تعليق أو إلغاء أي حساب ينتهك هذه الشروط.

4- تبادل السلع والخدمات

- يتم التبادل بين المستخدمين مباشرة، ولا يتحمل التطبيق أي مسؤولية عن جودة أو حالة السلع والخدمات المقدمة.
- يتحمل المستخدمون مسؤولية التحقق من موثوقية الأطراف الأخرى قبل إتمام أي تبادل.
- لا يضمن التطبيق استلام أو تسليم السلع والخدمات بين المستخدمين.

5- الرسوم والإعلانات المميزة

- يوفر التطبيق خدمات أساسية مجانية، مع إمكانية شراء إعلانات مميزة.
- قد يتم تطبيق رسوم على بعض الميزات الإضافية داخل التطبيق.
- تحتفظ إدارة التطبيق بالحق في تعديل الأسعار أو فرض رسوم جديدة مع إشعار المستخدمين بذلك.

6- حقوق الملكية الفكرية

- جميع حقوق الملكية الفكرية المتعلقة بالتطبيق ومحتوياته محفوظة لـ

NewMux Software Development & Digital Innovation -

182684-1.

- لا يجوز للمستخدم نسخ أو تعديل أو إعادة توزيع أي جزء من التطبيق دون إذن خطي مسبق.

7- الإشعارات والاتصالات

- يوافق المستخدم على تلقي الإشعارات المتعلقة بالخدمات والتحديثات عبر البريد الإلكتروني أو داخل التطبيق.
- يمكن للمستخدم إلغاء الاشتراك في الإشعارات الترويجية من خلال إعدادات الحساب.

8- تحديد المسؤولية

- يتم توفير التطبيق "كما هو" دون أي ضمانات صريحة أو ضمنية.
- لا تتحمل إدارة التطبيق أي مسؤولية عن الأضرار المباشرة أو غير المباشرة الناتجة عن استخدام التطبيق.

9- التعديلات على الشروط والأحكام

- يحق لإدارة التطبيق تعديل هذه الشروط في أي وقت.
- سيتم إخطار المستخدمين بأي تغييرات جوهرية قبل سريانها.
- استمرار استخدام التطبيق بعد التعديلات يعني الموافقة على الشروط المحدثة.

10- القانون الواجب التطبيق وحل النزاعات

- تخضع هذه الشروط لقوانين الدولة التي يتم تشغيل التطبيق فيها.
- يتم حل أي نزاع ينشأ عن هذه الشروط عن طريق التفاوض، وإن لم يتم التوصل إلى حل، يتم اللجوء إلى الجهات القضائية المختصة.

11- اتصل بنا

إذا كان لديك أي استفسارات حول هذه الشروط والأحكام، يمكنك التواصل معنا عبر:

• البريد الإلكتروني info@newmux.com

بتسجيلك في التطبيق أو استخدامك له، فإنك توافق على هذه الشروط والأحكام.

Terms and Conditions for Tbadel Application

Last Updated: 15/03/2025

Please read these terms and conditions carefully before using the Tbadel application. By using the application, you agree to abide by these terms and conditions. If you do not agree to any part of them, please refrain from using the application.

1. Definitions

- **"Tbadel"**: Refers to the application owned and managed by NewMux Software Development & Digital Innovation (Commercial Registration No. 182684-1)
- **"User"**: Any individual using the application.
- **"Service"**: Refers to the services provided through the application, including the exchange of goods and services between users.
- **"Content"**: Any information, images, text, or other materials posted on the application.

2. Terms of Use

- Users must be 18 years old or older to use the application.
- Users must not post illegal, offensive, or rights-violating content.
- The application reserves the right to remove any content that violates these terms without prior notice.
- The application must not be used for fraudulent or illegal activities.

3. Account Creation

- Users must provide accurate and up-to-date information when creating an account.
- Users are fully responsible for maintaining the confidentiality of their account and password.
- The application reserves the right to suspend or terminate any account that violates these terms.

4. Exchange of Goods and Services

- Exchanges occur directly between users, and the application is not responsible for the quality or condition of exchanged goods and services.
- Users are responsible for verifying the reliability of other parties before completing any exchange.
- The application does not guarantee the receipt or delivery of goods and services between users.

5. Fees and Featured Ads

- The application provides basic services for free, with an option to purchase featured ads.
- Fees may apply to certain additional features within the application.
- The application management reserves the right to modify prices or impose new fees with prior notice to users.

6. Intellectual Property Rights

- All intellectual property rights related to the application and its content are reserved for NewMux Software Development & Digital Innovation - 182684-1.
- Users may not copy, modify, or redistribute any part of the application without prior written permission.

7. Notifications and Communications

- Users agree to receive service-related notifications and updates via email or within the application.
- Users can opt out of promotional notifications through account settings.

8. Limitation of Liability

- The application is provided "as is" without any explicit or implied warranties.
- The application management is not responsible for any direct or indirect damages resulting from the use of the application.

9. Modifications to the Terms and Conditions

- The application management reserves the right to modify these terms at any time.
- Users will be notified of any significant changes before they take effect.
- Continued use of the application after modifications implies acceptance of the updated terms.

10. Governing Law and Dispute Resolution

- These terms are governed by the laws of the country in which the application operates.
- Any disputes arising from these terms will be resolved through negotiation, and if no agreement is reached, the matter will be referred to the competent judicial authorities.

11. Contact Us

If you have any inquiries about these terms and conditions, you can contact us at:

- **Email:** info@newmux.com

By registering in the application or using it, you agree to these terms and conditions.

